
Hadsund Bridgeklub

Formandens beretning for 2003-2004

Det sidste år har været en god sæson for klubben. Vi har 64 medlemmer,
en fornuftig formue, en rimelig økonomi og godt spillemateriel – dog
arbejder vi på at udskifte kortene, der er noget slidte. Calle leder vores
turneringer særdeles kompetent, og han har dygtigt navigeret os igennem
bridgejunglens spændende udfordringer.

Det enkelte medlems udgifter til bridgeaftenen i Hadsund Bridgeklub
består af kontingent og fortæring. Når vi sammenligner samlede udgifter
pr medlem (altså kontingent plus fortæring) med andre bridgeklubber
ligger vi tilsyneladende i den dyre ende. Det skyldes især, at andre
klubber, vi sammenligner os med, har fravalgt kaffeservering og
fortæring. Vi må samtidigt erkende, at vores nuværende lokaler er
uhensigtsmæssige, hvad angår støjforhold, spilleborde og plads. Vi vil
selvfølgelig se frem og håber på flere nye medlemmer.

Bestyrelsen fremlægger derfor på denne generalforsamling forslag til nyt
spillested, hvor der ikke er obligatorisk kaffeordning. På den måde kan vi
fastholde vores nuværende kontingent, samtidigt med at vi nedsætter det
enkelte medlems samlede bridgeudgifter. Vi har også set på muligheden
for at afskaffe MP-ordningen hos DBF,men det ville betyde, at vi ikke
kan afholde vores sølvpointturnering i februar. På den turnering tjener vi
faktisk nok til at betale MP-ordningen, så den har vi derfor ikke bragt til
afstemning.

Calle har også i år stået for undervisningen i begynderbridge, som han
har gennemført med stor kompetence. Det er i år lykkedes ham at få 5
nye medlemmer fra efterårets undervisning til at spille i klubben. Stort
bifald til Calle for den indsats. Han vil også i det kommende år
iværksætte begynderbridge.

På bestyrelsens vegne siger jeg tak for sæsonen og håber at se jer alle
samt forhåbentlig nye medlemmer efter sommerferien.
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